
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 23.02.2023 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 6.2.2023 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Cirkeline Martinussen, Rasmus Schlüter, 
Jannie Jensen, Susanne Frøkjær, Imran Hoshmand, Peter 
Andreas Moesgaard, Daniel Bringmann, Daniel Køhler 
Christensen, Freddy Palner Paungreen, Nellie Louv, Maria 
Michelle Milbo    

 

AFBUD: Thilde Nøhr Jensen, Mohammad Ali Said, Annette Betak  

MØDENR.: 2-2023  

 

Kl 17 kommer Karin Rahbek (uu-vejleder) og fortæller om arbejdet med 

udskolingens elever og overgangen til ungdomsuddannelserne. 

 

1. Godkendelse af referat nr. 1-2023 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Meddelelser fra: 

Elevrådet:  

Emner på elevrådsmøderne:  

 Madkantine, spørgeskema til eleverne ang. madvalg og hyppighed 

 Skakturnering 

 Toiletterne, hvordan kan de holdes rene? 

 

Der har været en kommunal elevrådsdag omkring elevrådsstruktur. 

 

 
 

  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Medarbejderrepræsentanter: 

  

Midtvejsevaluering på fokusområdet ”sproglig opmærksomhed” i alle fag og i alle  

klasser. 

Køreplan for ”Fag- og opgavefordeling” er godkendt i MED og gennemgået på 

lærermøde. 

Emneugen skal handle om perioder i danmarkshistorien og foregår i afdelingerne. 

Projektafleveringerne er overstået, og lærerne evaluerer lige nu. 

I SFO-en arbejdes der med arbejdsmiljø. 

Der er kommet to praktikanter. 

Der planlægges med de nye heldagsbørn, overgang til klub og fastelavn. 

 

 

      Skolebestyrelse: 

      Der har været kontaktforældremøde i klubben. 

      Forslag om, at klubpædagogerne kan inviteres til forældremøde i 3. klasse og i 6. 

      klasse. 

      Der er stadig stor interesse for trafikløsninger, forældrene synes det kan 

      være ret kaotisk, og nogle forældre taler stadig grimt til hinanden, mens der er børn 

      tilstede. Ønske om optegning af den gule streg (det skal vente til vejret bliver  

      varmere). 

 

      Ledelsen: 

      Der har været ”Skoleudviklingssamtaler”, en som handler om generel  

      skoleudvikling, en for danskfaget, en for matematikfaget og en selvvalgt: 

      Samarbejde mellem skole og SFO.  

      Der var FRO udvalgsmøde i torsdags, og Gitte sad alene fra Skottegårdsskolen. 

      Skoleårets planlægning er gået i gang. 

      Der er overleveringsmøder mellem skole og børnehaver lige nu, og de børn, som 

      skal indstilles til visitation, er sendt. 

  

       

 

4. Orientering om: 

 

SFO: 

De 4 værksteder er ved at være afviklet, med undtagelse af sæbekasseløbet, som 

afventer bedre vejr. 

Der skal flyttes rundt på børn og voksne fra langhus og højhus og omvendt, når de 

nye børn starter. 

 

Den lille skolegård: 

Rikke er tovholder på udekøkkenet. 

Vi har bedt om 2 tilbud på asfalt, det ene er i hus, vi afventer begge tilbud før de 

bliver sendt til kommunearkitekten. Det er ikke skolen, som skal betale for asfalt. 

Skolebestyrelsen ønsker den seneste legeplads-rapport gennemgået. 

Hvis nogle forældre ønsker at vide mere om, hvornår legepladsen bliver udbedret, 

er de velkomne til at henvende sig til skolens kontor. 

 

Status på modtagelse af nye heldagsbørn: 

Alle overleveringssamtalerne er snart veloverstået. 

Der er en børnehave, som har et ønske om at børnene starter tidligere, fordi 

personale og ledelse i daginstitutionen ikke er der længere. De børn starter tirsdag 
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efter vinterferien og der følger en pædagog med fra børnehaven. Forældrene 

udtrykte bekymring for, om ressourcerne som følger med børnene, er for få. 

Processen for skolestart er vedtaget i MED udvalget, og skal evalueres årligt. 

 

Lille elevråd: 

      Der er indkøbt ”Fluer”, som skal sættes i WC kummerne så der er noget at sigte 

      efter. 

      Der arbejdes med at lave et Elevrådslogo. 

      Ønske om en Hoppeborg. 

 

 

5. Økonomi (bilag): 

Skole: 

Regnskab 2022: overskud på 33.000 kr. 

 

Budget 2023: Fagudvalgene har ønsker for flere penge end vi har, der er lavet 

prioriteringer og de udvalg, som har fået tildelt fra restbudgettet fra 2022, får mindre 

tildelt i 2023. 

 

SFO:  

Kommentar: Det er et meget lille kursusbudget. 

 

Regnskab og budget for skole og SFO er godkendt. 

 

 

6. Principper for skole-hjem-samtaler: 

Elevplanerne skal være en del af principper: 

Princippet bliver redigeret og lagt på hjemmesiden. 

Vigtigt at skole - hjemsamtalerne bliver indkaldt i god tid. 

 

7. Høring: Sammenhængende Børne-ungepolitik (materiale er omsendt): 

Der var ingen kommentarer, og Gitte skriver et udkast til et høringssvar. 

 

8. Eventuelt: 

Hvis der er afbud til et skolebestyrelsesmøde, så skal det gøres til kontoret. 

 

 

9. Punkter til næste møde: 

 

 

 Slides fra FRO mødet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


